



# CITRINE

DAY SPA





# CITRINE

DAY SPA



# CITRINE DAY SPA

Embark on a journey of serenity and indulgence at Citrine Day Spa, nestled within the tranquil confines of Mövenpick Resort Al Marjan Island. Our spa is an oasis where the harmonious blend of traditional and alternative therapies converges to create an unparalleled wellness experience. Relinquish the stresses of daily life as our skilled therapists guide you towards a state of complete relaxation and rejuvenation.

Our mission extends beyond providing exceptional spa services; we are dedicated to fostering a holistic approach to well-being. At Citrine Spa & Body Shop, we believe in the power of natural products and personalized care to promote health, beauty, and inner peace. We invite you to discover the transformative power of our treatments and join us on a path to feeling your absolute best.

## OPENING HOURS

Citrine Day Spa welcomes you daily from 10:00 am to 10:00 pm, providing ample time to indulge in our rejuvenating treatments.

## نادي "سيترين" الصحي

تنتظركم تجربة من الدلال والترف بين ربوع نادي "سيترين" الصحي، الذي يستكنّ داخل منتجع موڤنبيك جزيرة المرجان، حيث يُشكّل واحةً تلتقي فيها العلاجات التقليدية والعلاجات البديلة لينعمّ الضيوف بتجربة عافية لا مثيل لها. اتركوا هموم الحياة اليومية وراءكم ودعوا خبراءنا الماهرون يُساعدونكم على التمتع بأقصى درجات الراحة، والاستجمام، واستعادة النشاط والشباب.

لا تقتصر مهمّتنا على تقديم تجارب سبا استثنائية، بل نحرص على اتّباع مقاربة شمولية تجاه الصحة والعافية. سواء في سبا "سيترين"، أو في المتجر التابع له، نؤمن بقوة المستحضرات الطبيعية والرعاية المفضّلة بحسب احتياجات الضيوف لتعزيز الصحة والجمال والسلام الداخلي. ندعوكم إلى اكتشاف فوائد العلاجات التي نُقدّمها والتفصّل بزيارتنا لتشعروا بأفضل حال.

ساعات العمل: يفتح سبا "سيترين" أبوابه يوميًا من الساعة 10:00 صباحًا حتّى 10:00 مساءً، ممّا يُتيح للضيوف متّسعًا من الوقت لتدليل أنفسهم بعلاجاتنا التي تُساعد على استعادة النشاط وتجدّد الشباب.

## علاجات الوجه Skeyndor – جمال نابع من العلوم

أهلاً بك في عالم SKEYNDOR، حيث يلتقي الجمال بالعلوم لابتكار مستحضرات فاخرة للعناية بالبشرة، تُقَدِّم نتائج ملموسة. تعرّفِي إلى تركيبات متطورة وتقنيات حديثة، هدفها إبراز جمالك الطبيعي وإعادة النضارة إلى بشرتك. اعتمدي على SKEYNDOR لبشرة مشرقة ونضرة، فأنتِ تستحقين الأفضل للعناية ببشرتك.

### علاجات الوجه

#### تنظيف البشرة EXPERT CLEANSE PRO

استعيدي نضارة بشرتك مع تشكيلة مستحضراتنا للتنظيف المزدوج للبشرة، لتنظيف البشرة من العمق والحفاظ على ترطيبها.

#### علاج AQUATHERM

امنحي النقاوة لبشرتك مع هذا العلاج الملائم للبشرة الحساسة، الذي يُعيد التوازن إلى البشرة ويمحو آثار التلف الناجمة عن العوامل البيئية.

60 دقيقة | 395 درهماً إماراتياً

#### علاج POWER HYALURONIC

علاج هيدرودينامي يحتوي على حمض الهيالورونيك الثلاثي لترطيب الوجه من العمق وإعادة الامتلاء إلى البشرة.

60 دقيقة | 445 درهماً إماراتياً

#### علاج CORRECTIVE ANTI-AGEING لمكافحة علامات التقدم في السن

بديل فعّال للإجراءات التجميلية؛ يخفّف مظهر التجاعيد والخطوط العميقة ويمنح البشرة مظهرًا ناعمًا ونضراً.

75 دقيقة | 555 درهماً إماراتياً

# SKEYNDOR FACIALS

## SCIENCE CREATES BEAUTY

Welcome to the world of Skeyndor, where beauty meets science to create luxurious skincare products that deliver visible results. Step into a realm of advanced formulas and cutting-edge technologies, designed to enhance your natural beauty and rejuvenate your skin. Let Skeyndor be your go-to choice for a radiant and youthful complexion, because when it comes to skincare, only the best will do.

### FACIAL TREATMENTS

#### EXPERT CLEANSE PRO

Restart your skin with our double cleansing range, to deeply cleanse and keep your skin hydrated.

---

#### AQUATHERM

Give your skin a pure life with our solution for sensitive skin to rebalance & restore damage effects from environmental factors.

60 MINUTES | AED 395

---

#### POWER HYALURONIC

Hydro-dynamic treatment with triple hyaluronic acid for a deeply hydrating and plumping facial treatment.

60 MINUTES | AED 445

---

#### CORRECTIVE ANTI-AGEING

Effective alternative to Aesthetic Treatments; improving deep lines & wrinkles for a smooth & youthful look.

75 MINUTES | AED 555

All prices are in AED & are inclusive of 7% Municipality Fees, 10% Service Charge & 5% VAT.



## SCRUBS & WRAPS

### CHARCOAL MUD PEEL

Organic mud & charcoal body scrub to smooth and purify the skin, having a detoxifying and demineralizing effect with deep exfoliation.

45 MINUTES | AED 395

### ORANGE & APRICOT CREAM PEEL

Orange, apricot kernel & grape microparticles to cleanse, smooth, and oxygenate the body, resulting in radiant skin.

45 MINUTES | AED 395

## علاجات السكراب وتغليف الجسم

علاج تقشير الوجه بالفحم والطين  
سكراب عضوي للجسم من الطين والفحم لتنعيم البشرة وتفتيتها، يقشر البشرة من العمق ويزيل السموم والمعادن.

45 دقيقة | 395 درهمًا إماراتيًا

علاج تقشير الوجه بكريم البرتقال والمشمش  
جزيئات البرتقال ونواة المشمش والعنب لتنظيف الجسم وتنعيمه ومده بالأكسجين، مما يساهم في إعادة الإشرقة إلى البشرة.

45 دقيقة | 395 درهمًا إماراتيًا

All prices are in AED & are inclusive of 7% Municipality Fees, 10% Service Charge & 5% VAT.  
جميع الاسعار بالدرهم الإماراتي وتشمل 7% رسوم بلدية، 10% رسوم خدمة و 5% ضريبة القيمة المضافة.

## باقات علاج "سيجنتشر"

دّلّوا نفسكم بإحدى باقات السبا الفاخرة، التي تجمع أفضل العلاجات لتستمتعوا بتجربة سبا مُربحة.

### باقعة CITRINE SERENITY SPA EXPERIENCE

استعيدوا نضارة البشرة من أعلى رأسكم حتى أخصص قدميك مع هذه الباقعة الشاملة التي تبدأ بتقشير الجسم SUGAR PURIFICATION EXFOLIATION، قبل تغليفه بالطين لإزالة السموم مع جلسة BESPOKE MASSAGE THERAPY. يلي ذلك مسّاج GLORIOUS NOURISHING MUD WRAP. الختام مع علاج سريع ومنعش للوجه لتستعيد البشرة إشراقها.

150 دقيقة | 899 درهماً إماراتياً

### باقعة RENEWAL GLOW

تبدأ الجلسة مع تقشير الجسم SUGAR PURIFICATION EXFOLIATION لتستعيد البشرة نعومتها، ويليها تغليفه بالطين لإزالة السموم مع جلسة GLORIOUS NOURISHING MUD WRAP. الختام مع مسّاج ABHYANGA MASSAGE THERAPY الباعث على الهدوء.

120 دقيقة | 749 درهماً إماراتياً

### باقعة HARMONY COUPLES RETREAT الخاصة بالأزواج

استمتعوا بتجربة مميّزة مع الشريك، حيث تبدأ الجلسة مع علاج تقشير الجسم SUGAR PURIFICATION EXFOLIATION ويليها مسّاج ATTUNED MASSAGE THERAPY الباعث على الهدوء، أو تبدأ مع مسّاج ATTUNED MASSAGE THERAPY المنشط ويليها علاج سريع للوجه. تضمن هذه التجربة لكما قضاء لحظات ثمينة من الهدوء والاستجمام معاً.

90 دقيقة للثنائي الواحد | 899 درهماً إماراتياً

# SIGNATURE SPA TREATMENT

Indulge in one of our lavish spa packages, meticulously crafted to blend our top treatments for a truly indulgent spa journey.

## CITRINE SERENITY SPA EXPERIENCE

Achieve total body rejuvenation with this comprehensive package that starts with a Sugar Purification Exfoliation to polish your skin, followed by a detoxifying Glorious Nourishing Mud Wrap. Continue with a relaxing Bespoke Massage Therapy to melt away tension and conclude with a refreshing Express facial Treatment for a radiant glow.

150 MINUTES | AED 899

---

## RENEWAL GLOW

Begin your journey with a rejuvenating Sugar Purification Exfoliation to leave your skin feeling silky smooth paired with a detoxifying Glorious Nourishing Mud Wrap. Finish with a calming Abhyanga Massage Therapy

120 MINUTES | AED 749

---

## HARMONY COUPLES RETREAT

Embark on a tailored experience with your partner, where you have the option of beginning with a serene Sugar Purification Exfoliation followed by a calming Attuned Massage Therapy or starting with a revitalizing Attuned Massage Therapy followed by a refreshing Express Facial Treatment. This experience ensures both of you can unwind and rejuvenate together.

90 MINUTES PER COUPLE | AED 899

All prices are in AED & are inclusive of 7% Municipality Fees, 10% Service Charge & 5% VAT.

# علاجات الجسم

## علاج تقشير الجسم SUGAR GLOW EXFOLIATION

دليلي نفسك بسكراب فاخر للجسم بالسكّر، يُقشّر البشرة بلطف، فيتركها ناعمة ومشرقة إلى أبعد الحدود. يكتمل هذا العلاج مع تطبيق الكريم المرطب على كامل الجسم وتدليك الظهر، ممّا يشعرك بالاسترخاء.

60 دقيقة | 415 درهمًا إماراتيًا

## علاج إزالة السموم من الجسم DETOXIFYING BODY REVIVAL

يبدأ العلاج بفرق الجسم بفرشاة جافة لتحضيره من خلال تقشير الخلايا الميتة وتحفيز الجهاز الليمفاوي. يلي ذلك تغليف الجسم بالطين الفاخر المشبع بالمكوّنات المغنيّة والمزيلة للسموم، الغنيّة بالفيتامينات والمعادن. استفيدوا من المزايا المنقيّة لهذا العلاج إذ أنّه ينظّف البشرة من العمق ويُعيد إحيائها. الختام مع تطبيق المرطب على كامل الجسم للتريطيب والاسترخاء.

60 دقيقة | 399 درهمًا إماراتيًا

## علاج ملطّف بعد التعرّض لأشعة الشمس

### AFTER SUN SOOTHING TREATMENT – SUMMER HEAT

يبدأ هذا العلاج بتنظيف الجسم لتحضير البشرة لجل الألوفيرا المنعش المشبع بالأعشاب المغنيّة التي توّجّ بكميّات سخية على الجسم. ثمّ يتمّ تغليف الجسم بالألوفيرا لترطيبه من العمق وتخفيف تهيج البشرة. في هذه الأثناء، تستمتعون بمسّاج مهتئ لفرّوة الرأس. وأخيرًا، يتمّ تدليك الجسم بكريم مرطب، ممّا يترك البشرة منتعشة ونضرة.

30 دقيقة | 235 درهمًا إماراتيًا

# CITRINE BODY THERAPY

## SUGAR GLOW EXFOLIATION

Treat yourself to a luxurious sugar scrub that gently exfoliates and polishes your body, leaving your skin irresistibly soft and radiant. Complete your experience with a full-body moisturizer application and a soothing back massage for ultimate relaxation.

60 MINUTES | AED 415

---

## DETOXIFYING BODY REVIVAL

Start with a dry body brushing session to prepare your skin by exfoliating dead cells and stimulating the lymphatic system. Follow this with a luxurious mud wrap infused with detoxifying and nourishing ingredients, rich in vitamins and minerals. Experience the purifying effects as your skin is deeply cleansed and revitalized. Finish the treatment with a full-body application of moisturizer for complete hydration and relaxation.

60 MINUTES | AED 399

---

## AFTER SUN SOOTHING TREATMENT – SUMMER HEAT

Begins with cleansing your body to prepare your skin for a cooling aloe vera gel infused with nourishing botanicals that are generously applied to your body. You are then comfortably wrapped to allow the healing properties of aloe vera to deeply hydrate and calm your skin. While you relax, enjoy a soothing scalp massage. Finally, the treatment concludes with a light application of moisturizer, leaving your skin feeling refreshed and rejuvenated.

30 MINUTES | AED 235

# علاجات المسّاج

## مسّاج بالأحجار CITRINE SACRED STONES VITALITY MASSAGE

ينتظر الضيوف تجربة عنوانها العافية مع أحجار شبه ثمينة وأحجار من الطين مغمّسة بالزيوت الشافية. يُعيد هذا المسّاج المرطّب من العمق إحياء البشرة ويبعث على السكون.

60 دقيقة | 375 درهمًا إماراتيًا | 90 دقيقة | 495 درهمًا إماراتيًا | 120 دقيقة | 615 درهمًا إماراتيًا

## مسّاج ABHYANGA MASSAGE THERAPY العلاجي

يُساعد هذا المسّاج الكامل للجسم على تخفيف تشنّج العضلات وإعادة التوازن إلى الجسم والذهن والروح، بواسطة زيت دافئ وفاخر يبعث على التوازن الحقيقي من الداخل.

60 دقيقة | 375 درهمًا إماراتيًا | 90 دقيقة | 495 درهمًا إماراتيًا | 120 دقيقة | 615 درهمًا إماراتيًا

## مسّاج MARMA MASSAGE THERAPY العلاجي

يُركّز هذا المسّاج المستوحى من الطبّ القديم على إطلاق الطاقة الكامنة داخل الجسم (المعروفة بالـ PRANA)، يعتمد خبراؤنا الماهرون على الضغط بالإبر على نقاط رئيسية، ممّا يُساعد على استعادة النشاط والتوازن.

60 دقيقة | 375 درهمًا إماراتيًا | 90 دقيقة | 495 درهمًا إماراتيًا | 120 دقيقة | 615 درهمًا إماراتيًا

## علاج بالمسّاج ATTUNED MASSAGE THERAPY

يجمع هذا المسّاج على يد خبيرانا بين أساليب مختلفة بحسب احتياجات الضيوف. يحرص هذا العلاج على العناية بكل عضلة، لضمان أقصى درجات الراحة.

30 دقيقة | 275 درهمًا إماراتيًا | 60 دقيقة | 395 درهمًا إماراتيًا | 90 دقيقة | 525 درهمًا إماراتيًا

# CITRINE MASSAGE COLLECTION

## CITRINE SACRED STONES VITALITY MASSAGE

Embark on a journey of well-being with semi-precious and clay stones bathed in our signature oils. This deeply renewing and hydrating massage revitalizes the skin and soothes the soul.

60 MINUTES | AED 375    90 MINUTES | AED 495    120 MINUTES | AED 615

---

## ABHYANGA MASSAGE THERAPY

Immerse yourself in a full-body balancing massage designed to melt away muscle tension and restore harmony to your body, mind, and spirit. The luxurious warm infused oil works wonders, creating a true equilibrium within.

60 MINUTES | AED 375    90 MINUTES | AED 495    120 MINUTES | AED 615

---

## MARMA MASSAGE THERAPY

Experience the revitalizing effects of this ancient technique that focuses on releasing subtle energy (prana) within the body. Our skilled therapists apply gentle acupressure to key points, leaving you feeling rejuvenated and balanced.

60 MINUTES | AED 375    90 MINUTES | AED 495    120 MINUTES | AED 615

---

## ATTUNED MASSAGE THERAPY

Enjoy a bespoke massage crafted by our expert therapists who combine various techniques to address your specific needs. This personalized treatment ensures every muscle is attended to, providing ultimate relaxation and relief.

30 MINUTES | AED 275    60 MINUTES | AED 395    90 MINUTES | AED 525

All prices are in AED & are inclusive of 7% Municipality Fees, 10% Service Charge & 5% VAT.

## مسّاج للأنسجة من العمق

مسّاج رياضي يستهدف آلام الجسم الصعبة ويخفّف الآلام المزمنة وتشنّج العضلات، بواسطة التدليك الجاف، الضغط بالأصابع، والتمسيد بحركات ثابتة وبطيئة.

60 دقيقة | 385 درهمًا إماراتيًا | 90 دقيقة | 515 درهمًا إماراتيًا | 120 دقيقة | 625 درهمًا إماراتيًا

### مسّاج بكمّادات الأعشاب

يُساعد هذا العلاج على تخفيف الأوجاع وتوتّر العضلات. يتمّ كبس كمّادات صغيرة من الأعشاب الساخنة على الجسم بعناية، ممّا يعيد النشاط ويُساعد على الاسترخاء.

60 دقيقة | 415 درهمًا إماراتيًا | 90 دقيقة | 535 درهمًا إماراتيًا

### مسّاج للحوامل NURTURING PREGNANCY MASSAGE

أعدّ هذا المسّاج خصيصًا للمرأة الحامل، وهو مسّاج لطيف وباعث على الهدوء، يخفّف الأوجاع التي تصيب المرأة عادةً خلال فترة الحمل. يعتمد فريق الخبراء في السبا أساليب آمنة وفعّالة لتخفيف الآلام الناجمة عن توتّر العضلات والانتفاخ والإجهاد، ويُساهم في تعزيز صحّة الأم والجنين عمومًا.

30 دقيقة | 275 درهمًا إماراتيًا | 60 دقيقة | 395 درهمًا إماراتيًا

### علاج الرفلكسولوجي للأقدام PEDI PALM FOOT REFLEXOLOGY

علاج يعتمد على علم المنعكسات القديم، المعروف بالرفلنكولوجي، مع لمسة KANSU الشافية، وهو عبارة عن وعاء مكوّن من ثلاثة معادن. يبعث هذا العلاج على أقصى درجات الراحة والاستجمام من أعلى الرأس حتّى أخصص القدمين.

45 دقيقة | 265 درهمًا إماراتيًا | 60 دقيقة | 395 درهمًا إماراتيًا | 90 دقيقة | 525 درهمًا إماراتيًا

جميع الأسعار بالدرهم الإماراتي وتشمل 7٪ رسوم بلدية، و 1٪ رسوم خدمة و 5٪ ضريبة القيمة المضافة.

# CITRINE MASSAGE COLLECTION

## DEEP TISSUE MASSAGE

Target and alleviate stubborn body pain with this invigorating sports massage. Utilizing dry stretching, deep finger pressure, and slow, firm strokes, it effectively relieves chronic aches and muscular tension.

60 MINUTES | AED 385    90 MINUTES | AED 515    120 MINUTES | AED 625

---

## HERBAL POULTICE RELEASE MASSAGE

Soothe and release muscle tightness with this therapeutic treatment. Small bundles of heated herbs are expertly pressed onto the body, delivering profound relaxation and revitalization.

60 MINUTES | AED 415    90 MINUTES | AED 535

---

## NURTURING PREGNANCY MASSAGE

Designed specifically for expectant mothers, this gentle and soothing massage alleviates the common discomforts associated with pregnancy. Using safe and effective techniques, our therapists provide relief from muscle tension, swelling, and stress while promoting overall well-being for both mother and baby.

30 MINUTES | AED 275    60 MINUTES | AED 395

---

## PEDI PALM FOOT REFLEXOLOGY

Rejuvenate through the ancient practice of reflexology combined with the healing touch of Kansu, a three-metal bowl. Experience deep relaxation and revitalization from head to toe.

45 MINUTES | AED 265    60 MINUTES | AED 395    90 MINUTES | AED 525

All prices are in AED & are inclusive of 7% Municipality Fees, 10% Service Charge & 5% VAT.

## خدمات إضافية

دَلِّلوا نفسكم واختاروا أحد الإضافات المدروسة التالية. لا يُمكن الاستفادة من هذه الإضافات إلاّ عند حجزها مع علاج آخر.

### ماسك SEOULISTA للوجه

أعيدوا الإشرقة إلى بشرتكم مع ماسك SEOULISTA المرطّب والمغذّي للوجه، واستفيدوا من فوائد نُضاهي علاج الوجه في السبا في غضون دقائق. - خدمة إضافية

ماسك ROSY GLOW PRIMER | 55 درهمًا إماراتيًا  
ماسك / CALM / WONDERBERRY / BRIGHTENING | 75 درهمًا إماراتيًا  
ماسك CHARCOAL DETOX | 75 درهمًا إماراتيًا  
ماسك GOLD / DIAMOND | 85 درهمًا إماراتيًا

### ماسك SEOULISTA للشعر

أعيدوا الصحة واللمعان إلى شعرك مع ماسك SEOULISTA الفاخر، الذي يُرطّب شعرك من العمق ويعيد إحياء خصلك. - خدمة إضافية

90 درهمًا إماراتيًا

### ماسك SEOULISTA للقدمين أو اليدين

Pamper your hands or feet with a moisturizing Seoulista mask that leaves your skin feeling soft, smooth, and rejuvenated. ADD ON

AED 75

## SPA ENHANCEMENTS

Enhance your treatments by choosing one or more of our carefully designed service enhancements. All enhancements must be booked and received with a treatment.

### SEOULISTA FACE MASK

Revitalize your complexion with a hydrating and nourishing Seoulista face mask, delivering a spa-quality facial in just minutes. ADD ON

Rosy Glow Primer | AED 55

Calm / Wonderberry / Brightening / Charcoal Detox | AED 75

Gold / Diamond | AED 85

---

### SEOULISTA HAIR MASK

Restore the health and shine of your hair with a luxurious Seoulista hair mask, perfect for deeply conditioning and revitalizing your locks. ADD ON

AED 90

---

### SEOULISTA FOOT OR HAND MASK

Pamper your hands or feet with a moisturizing Seoulista mask that leaves your skin feeling soft, smooth, and rejuvenated. ADD ON

AED 75

All prices are in AED & are inclusive of 7% Municipality Fees, 10% Service Charge & 5% VAT.



## KIDS AND TEENS MENU

Introduce the younger generation to the world of wellness with our specially designed treatments using pure, natural ingredients. Our "Sensory Experience" package teaches young guests about health and wellness, relieving pressure and stress under the supervision of our experienced therapists.

### قائمة العلاجات الخاصة بالأطفال والشباب

تُتيح هذه القائمة للجيل الصاعد التعرف إلى عالم العافية مع علاجات أعدت خصيصًا لهم، باستخدام المكونات الطبيعية الخالصة. تُتيح باقة SENSORY EXPERIENCE لضيوفنا الصغار الاطلاع أكثر على مفهوم الصحة والعافية، وتخفيف الضغط والتوتر تحت إشراف فريق خبرائنا المحترفين.

## OUR LITTLE CHEMISTS

يُنَجِّح هذا العلاج لطفلكم ابتكار ماسك الوجه الخاص له باستخدام مكوّنات طبيعية مثل الأفوكادو والفراولة، والعسل والخيار واللبن. تُشجّع هذه التجربة التعليمية المسليّة الصغار على اتّباع عادات صحية للعناية ببشرتهم.

30 دقيقة | 135 درهمًا إماراتيًا

## مَسَاجٍ لِلقَدَمِينَ

أعدنا هذا المَسَاجِ خصيصًا لأجبتنا الصغار، لمساعدتهم على الاسترخاء وتشجيعهم على اتّباع العادات الصحية والاستمتاع بمَسَاجِ القَدَمِينَ الباعث على الراحة.

30 دقيقة | 95 درهمًا إماراتيًا

## مَسَاجِ CHILL OUT MASSAGE

دَلِّلوا طفلكم بمَسَاجِ للجسم بأكملهم، باعث على أقصى درجات الراحة. يستعين هذا العلاج بالزيوت العطرية العلاجية والأساليب السويدية الناعمة لتخفيف التوتر والإجهاد.

30 دقيقة | 135 درهمًا إماراتيًا | 60 دقيقة | 175 درهمًا إماراتيًا

## مَسَاجِ لِلأمِّ وابنتها MOTHER AND DAUGHTER PARADISE MASSAGE

تشارك لحظات مميّزة مع ابنتك جنبًا إلى جنب، واستمتعي معها بمَسَاجِ باعث على الهدوء والاسترخاء.

30 دقيقة | 315 درهمًا إماراتيًا

## مَسَاجِ لِلأب وابنه FATHER AND SON CHILL OUT MASSAGE

تشارك لحظات مميّزة مع ابنك واستمتع معه بمَسَاجِ باعث على النشاط.

30 دقيقة | 315 درهمًا إماراتيًا

## مَسَاجِ وتغليف الجسم بالشوكولاتة

دَلِّلي طفلك بعلاج تغليف الجسم بالشوكولاتة الذي يُنعم البشرة ويحسن المزاج.

60 دقيقة | 185 درهمًا إماراتيًا

جميع الأسعار بالدرهم الإماراتي وتشمل 7٪ رسوم بلدية ، 1٪ رسوم خدمة و 5٪ ضريبة القيمة المضافة.

### OUR LITTLE CHEMISTS

Empower your child to create their own face mask with fresh ingredients like avocado, strawberry, honey, cucumber, or yogurt. This fun and educational experience promotes healthy skincare habits.

30 MINUTES | AED 135

---

### SOLE MATE FOOT MASSAGE

Foster relaxation and good health habits with the calming effects of a foot massage, tailored specifically for young guests.

30 MINUTES | AED 95

---

### CHILL OUT MASSAGE

Indulge your child with a full-body massage designed to provide sheer relaxation. Using aromatherapy oils and smooth Swedish techniques, this treatment is perfect for easing stress and tension.

30 MINUTES | AED 135

60 MINUTES | AED 175

---

### MOTHER AND DAUGHTER PARADISE MASSAGE

Share a special moment with a side-by-side massage. This bonding experience allows both mother and daughter to relax and rejuvenate together.

30 MINUTES | AED 315

---

### FATHER AND SON CHILL OUT MASSAGE

Strengthen the father-son bond with an invigorating massage experienced together. This treatment is perfect for unwinding and spending quality time.

30 MINUTES | AED 315

---

### MASSAGE & CHOCOLATE WRAP

Treat your child to a deliciously sweet chocolate body wrap that softens the skin and uplifts the spirits

60 MINUTES | AED 185

All prices are in AED & are inclusive of 7% Municipality Fees, 10% Service Charge & 5% VAT.

